

## MISCELLANEOUS SERVICES

## SERVICES DIVERS

TN6906

MAR 30 2006

8740-B2-200601931

## Item

## 2222. FLEXIBILITY 4 BUNDLE

## 1. General

Flexibility 4 Bundle provides eligible single line residence customers with a bundle consisting of four (4) network-based line calling features per line.

## 2. Description

The eligible calling features are:

Call Answer, Call Answer Message Manager, Call Display Name and Number, Call Waiting, Visual Call Waiting, Three-way Calling, Call Return, Call Privacy, Call Screen, Call Forwarding, Call Control and Ident-a-Call.

## 3. Eligible Customers

New and existing individual line residence customers who subscribe to three lines or less.

## 4. Terms and Conditions

(a) The calling features which comprise Flexibility 4 Bundle are as described in Items 2025, 2165 and 2170.

(b) The calling features included in this bundle are provided subject to the availability of suitable facilities and equipment.

(c) The customer chooses four of the eligible calling features to create the bundle.

(d) The customer must subscribe to an individual residence line from Bell Canada.

(e) The bundle is not available on equivalent lines.

(f) Visual Call Waiting is equivalent to two calling features for purposes of determining the number of calling features eligible for the bundle.

(g) Customers can subscribe to a maximum of two Ident-a-Call numbers per bundle. However, each Ident-a-Call number is equivalent to one calling feature within the bundle.

(h) Customers can make changes affecting calling features to their bundles at any time.

(i) Customers can subscribe to other calling features outside the bundle at the appropriate rates.

## Article

## 2222. FORFAIT FLEXIBILITÉ 4

## 1. Généralités

Le forfait Flexibilité offre aux clients admissibles du service de ligne individuelle de résidence quatre (4) services téléphonique réseau par ligne.

## 2. Description

Les services téléphoniques admissibles au forfait sont:

TéléRéponse, TéléRéponse Gestionnaire de messages, Afficheur – Nom et numéro, Appel en attente, Affichage d'appel en attente, Conférence à trois, Mémorisateur, Filtrage des appels confidentiels, Sélecteur, Renvoi automatique, Contrôle des appels et Appel personnalisé.

## 3. Clients admissibles

Les clients, nouveaux et actuels, du service de ligne individuelle de résidence qui s'abonnent ou sont abonnés à trois lignes ou moins.

## 4. Conditions

(a) Les services téléphoniques admissibles au forfait Flexibilité 4 sont décrits dans les articles 2025, 2165 et 2170.

(b) Les services téléphoniques admissibles à ce forfait sont fournis sous réserve de la disponibilité des installations et de l'équipement requis.

(c) Le client choisit quatre services téléphoniques admissibles pour créer le forfait.

(d) Le client doit être abonné au service de ligne individuelle de résidence de Bell Canada.

(e) Le forfait n'est pas offert sur des lignes groupées.

(f) Dans le but de déterminer le nombre de services téléphoniques admissibles au forfait, le service Affichage d'appel en attente compte pour deux des quatre services téléphoniques du forfait.

(g) Le client peut s'abonner au plus à deux numéros Appel personnalisé par forfait. Toutefois, chaque numéro Appel personnalisé compte pour un des quatre services téléphoniques du forfait.

(h) Le client peut changer en tout temps les services téléphoniques de son forfait.

(i) Le client peut s'abonner à d'autres services téléphoniques aux tarifs qui sont exigés.

Continued on page 218.11 / Suite page 218.11.  
See page 4 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 4.

Issued/Publication 2006 02 24

Authority: Telecom Order CRTC 2006-47 March 07, 2006.

Effective date/Entrée en vigueur 2006 03 31

Cf. Ordonnance Télécom CRTC 2006-47 du 07 mars 2006.

MISCELLANEOUS SERVICES

SERVICES DIVERS

<b>Item</b>	N	<b>Article</b>	N
<b>2222. FLEXIBILITY 4 BUNDLE</b>		<b>2222. FORFAIT FLEXIBILITÉ 4</b>	
5. Rates and Charges		5. Tarifs et frais	
(a) The following rates and charges apply.	N	(a) Les tarifs et frais suivants s'appliquent.	N

		Monthly Rate / Tarif mensuel	N
Flexibility 4 Bundle (Note) .....	Forfait Flexibilité 4 (Note) .....	\$15.95	N

<p><b>Note:</b> There are no service charges to install the bundle or to make changes to it subsequently.</p>	N	<p><b>Note:</b> Aucuns frais de service ne sont exigés pour l'installation du forfait ou pour appliquer des changements par la suite.</p>	N
---	---	---	---

See page 4 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 4.

Issued/Publication 2006 02 24

Authority: Telecom Order CRTC 2006-47 March 07, 2006.

Effective date/Entrée en vigueur 2006 03 31

Cf. Ordonnance Télécom CRTC 2006-47 du 07 mars 2006.